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Yttrande till kommunstyrelsen om motion av 
Anders Svensson (M), Mariah ben Salem 
Dynehäll (L) och Kalle Bäck (KD) om att 
bevara kvalitativ och mångsidig vuxen- och 
SFI-undervisning 
Förvaltningen för arbetsmarknad och vuxenutbildning (Förvaltningen) överlämnar 
ärendet för politiskt ställningstagande utan eget förslag till beslut, efter att nedan ha 
redogjort för aktuell styrmiljö vid anskaffning av vuxenutbildning ur ett juridiskt 
perspektiv. 

Av Göteborgs Stads riktlinje för kommunstyrelsens remittering framgår att vid 
remittering av motioner ska en nämnd alltid ange om den tillstyrker, avstyrker eller avstår 
från att ta ställning till förslagen i ärendet. Det är även möjligt att använda svarsformen 
besvara, som i till exempel "anse motionen besvarad". 

Sammanfattning 
Anders Svensson (M), Mariah ben Salem Dynehäll (L) och Kalle Bäck (KD) har skrivit 
en motion till kommunfullmäktige som rör anskaffning av kommunal vuxenutbildning. 
Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning (Nämnden) har blivit utsedd som en av 
flera remissmottagare, som en del av kommunstyrelsens beredning av motionen. 

Remissen har beretts av Förvaltningen, med fokus på att redogöra för den aktuella 
styrmiljön vid anskaffning av vuxenutbildning ur ett juridiskt perspektiv. Bedömning av 
de olika dimensionerna samt för respektive del i förslaget framgår nedan. 

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Förvaltningen har funnit att förslagen kan leda till påverkan av den ekonomiska 
dimensionen. De ekonomiska konsekvenserna av motionens innehåll och riktning bedöms 
av Förvaltningen möjliggöra kostnadseffektivitet. Detta mot bakgrund av att fullgörande 
av förslaget utifrån styrmiljön sett kräver att upphandling enligt lag (2016:1145) om 
offentlig upphandling (förkortas LOU) tillämpas.  

Genom upphandling möjliggörs att intresserade aktörer tillika leverantörer kan lämna sina 
ekonomiskt mest fördelaktiga anbud i konkurrens med övriga på marknaden. Samtidigt 
innebär upphandling enligt LOU att samtliga leverantörer, oavsett vilken bolagsform det 
är, får konkurrera med varandra på lika villkor. De villkor som då råder är de som den 
upphandlande myndigheten uppställer i det upphandlingsdokument som annonseras. 
Därigenom möjliggör förslaget att den idéburna sektorn, näringslivet och civilsamhället 
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får konkurrera på lika villkor utifrån de krav som anses ändamålsenliga för den aktuella 
anskaffningen.  

Bedömning ur ekologisk dimension 
Förvaltningen har inte funnit några särskilda aspekter på motionen utifrån denna 
dimension. 

Bedömning ur social dimension 
Förvaltningen har funnit att förslagen kan leda till viss påverkan av den sociala 
dimensionen. En sådan påverkan är möjlighet att ställa krav på social hänsyn enligt 
Göteborgs Stads modell för social hänsyn i samband med anskaffning. Krav på social 
hänsyn kan exempelvis möjliggöra dialog och krav på tilldelade leverantörer om att de i 
utförandet av tjänsten ska vidta åtgärder för att främja sysselsättningen i Göteborg. Den 
typen av krav eller kommersiella villkor bedöms ha en god inverkan på den sociala 
dimensionen.  

Den kostnadseffektivitet som kan väntas i samband med att upphandling tillämpas som 
anskaffningsmetod möjliggör sannolikt att mer utbildning kan anskaffas jämfört med om 
utbildning anskaffas från egenregin. Detta kan illustreras genom Bilaga 1, vilket är ett 
utdrag av ekonomitimmar och det ekonomiska utfallet för dessa år 2022.1 Av den kan 
konstateras att prisbilden för år 2022 tillika befintlig prisbild innebär högre kostnader vid 
anskaffning av utbildning från egenregin samtidigt som den upphandlande utbildningen 
kostar mindre.  

Samverkan 
Samverkan vid förvaltningens samverkansgrupp (FSG) den 19 september 2023. 

Beslutet skickas till 
Stadsledningskontoret (dnr 0513/23) senast den 2 oktober 2023. 

Bilagor 
1. Utdrag ur spendanalysen år 2022. 

2. Motion av Anders Svensson (M), Mariah ben Salem Dynehäll (L) och Kalle 
Bäck (KD) om att bevara kvalitativ och mångsidig vuxen- och SFI-
undervisning,Göteborgs Stads kommunfullmäktige, Handling 2023 nr 68  

 
1 Begreppet ekonomitimma likställs med en utbildningstimma, vilket är en klocktimma.  
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Ärendet  
Förvaltningen har här tagit fram svar på remiss som Nämnden har att ta ställning till samt 
att besvara till stadsledningskontoret senast 2023-10-02. 

Beskrivning av ärendet 
Anders Svensson (M), Mariah ben Salem Dynehäll (L) och Kalle Bäck (KD) har skrivit 
en motion till kommunfullmäktige som rör anskaffning av kommunal vuxenutbildning. 
Nämnden har blivit utsedd som en av flera remissmottagare, som en del av 
kommunstyrelsens beredning av motionen, varpå analys av innehållet i motionen har 
gjorts. De frågor som remissvaret avser är följande: 

1. Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning får i uppdrag att tillse att den 
idéburna sektorn, näringslivet och civilsamhället även fortsättningsvis får en självklar 
plats inom SFI:n och vuxenutbildningen där kvalité står i fokus och är styrande inom 
såväl SFI:n som vuxenutbildningen.  

2. Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning får i uppdrag att säkerställa att den 
idéburna sektorn, näringslivet och egenregin konkurrerar på lika villkor där kvalité i 
första hand och kostnadseffektivitet i andra hand skall vara avgörande vad gäller SFI-
undervisning och andra utbildningar i svenska språket. 

3. Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning får i uppdrag att säkerställa att 
antalet leverantörer inom de olika avtalsområdena inte blir färre. 

Förvaltningens bedömning av respektive förslag framgår var för sig nedan. Notera att 
begreppet utbildning används i det följande som en förkortning av vuxenutbildning, SFI-
undervisning samt övriga former av kommunal vuxenutbildning i syfte att underlätta 
läsningen av detta tjänsteutlåtande. 

Bedömning av förslaget punkt 1 (kvalitet i fokus) 
Förvaltningens bedömning av förslaget är att det förutsätter att upphandling enligt LOU 
sker. Förvaltningen är en del av Göteborgs Stad som kommun, vilket innebär att den 
omfattas av LOU samt enligt LOU är en upphandlande myndighet. Det innebär att 
Förvaltningen vid köp av varor, tjänster och entreprenader måste tillämpa LOU samt 
agera i enlighet med denna lagstiftning. Undantag från tillämpning av LOU får endast ske 
i det fall som den aktuella varan eller tjänsten inte omfattas av LOU. Köp av utbildning är 
en tjänst som omfattas av tillämpningsområdet för LOU, varför köp av utbildning utanför 
egenregin måste upphandlas.  

Upphandling enligt LOU innebär likabehandling och öppenhet gentemot de aktörer tillika 
leverantörer som är intresserade att delta i förfarandet, vilket är en del av det dagliga 
arbetet inom Förvaltningen. Upphandling ska möjliggöra att alla leverantörer som har 
intresse av att leverera de efterfrågade tjänsterna får konkurrera på lika villkor, men också 
att samtliga leverantörer som deltar ska uppfylla samma krav på den utbildning som 
upphandlas. De krav som uppställs i upphandlingen ska säkerställa att den utbildning som 
upphandlas är förenlig med gällande lagstiftning, att den är ändamålsenlig och av den 
kvalitet som eftersträvas. Krav på utbildningen har därmed en central och omfattande 
betydelse vid anskaffning genom upphandling.  

Det ställs även krav på själva leverantören vid upphandling. Syftet med kraven på 
leverantören är att säkerställa att den är en seriös aktör med den kunskap, erfarenhet och 
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förutsättningar som krävs för att utföra den utbildning som Förvaltningen efterfrågar. 
Exakt vilken typ av leverantör som levererar den torde vara sekundär med hänvisning till 
att Förvaltningens uppdrag i stort avser att tillhandahålla utbildning och inte säkerställa 
en viss typ av leverantör finns på marknaden. Det går således inte att säga att exempelvis 
en förening ska ha en självklar plats som leverantör, däremot finns inget som säger att 
någon form ska exkluderas så länge den uppfyller samtliga krav som ställs av 
Förvaltningen. 

En aspekt att betona är att det inte är tillåtet att välja eller premiera viss leverantör mot 
bakgrund av dess verksamhetsform alternativt eller att exempelvis lämna företräde åt en 
viss typ av företag, förening eller annan form av aktör.2 Ett sådant agerande kan enligt 
LOU utgöra en som brist i upprätthållandet av principen om likabehandling. Det kan även 
anses som enskilt riktat stöd enligt 2 kap. 8 § kommunallagen, vilket som huvudregel inte 
är tillåtet. Att avgränsa en upphandling eller premiera en viss aktör på ett otillåtet vis går 
därmed emot syftet med LOU samt kan stå i strid med kommunallagen.    

Något som med hänvisning till riktlinjen för anskaffning samt tidigare beslut inom 
Nämnden är att kvalitet är styrande i all anskaffning som sker genom upphandling. Alla 
krav som ställs ska motsvara den kvalitet som efterfrågas för upphandlad utbildning. 
Utöver dessa krav tillämpas huvudsakligen tilldelningskriterier där det ekonomiskt mest 
fördelaktiga anbudet med hänvisning till kvalitet och pris tilldelas ramavtal. Detta innebär 
att det i anbudsprövningen av merparten av alla upphandlingar genomförs en viktning av 
kvalitet i förhållande till pris utifrån särskilt angivna mervärden.3 Dessa mervärden är av 
sådan karaktär att de inte är obligatoriska, men bedöms leda till kvalitet som går utöver 
den kvalitet som redan kravställs i den upphandlade utbildningen. Kvalitet är en självklar 
del i den utbildning som upphandlas, såväl bland de obligatoriska kraven som i den 
modell som används för utvärdering och tilldelning vid upphandling inom Förvaltningen. 
Mot bakgrund av ovanstående är Förvaltningens inställning att kvalitet är i fokus. 

Bedömning av förslaget punkt 2 (kostnadseffektivitet i fokus) 
Förvaltningens bedömning är att förslaget tillämpas inom Förvaltningen. I denna del vill 
Förvaltningen samtidigt hänvisa till den av Nämnden nyligen beslutade riktlinjen för 
anskaffning. Av denna riktlinje framgår bland annat att Nämnden har att tydliggöra den 
förväntansbild som finns på de uppdrag som Förvaltningen ska verkställa. I riktlinjen 
anges också att Förvaltningen vid all anskaffning ska agera i enlighet med gällande 
lagstiftning, förordningar samt övriga nationella och lokala styrdokument. Förvaltningens 
arbete med anskaffning innefattar därför löpande analys och utformning av krav som 
sammantaget leder till efterfrågad nivå av kvalitet och relevanta förutsättningar för 
utbildningen. En annan del i det dagliga arbetet är att avgöra vilken form av anskaffning 
som är lämplig utifrån föremålet för anskaffningen samt de kritiska faktorer som präglar 
den.  

I dagsläget sker upphandling av en stor mängd utbildning inom Förvaltningen.4 Detta mot 
bakgrund av att utbildning inte är undantagen LOU samt att det finns en marknad för det. 

 
2 Undantag finns vid så kallad reserverad upphandling enligt 4 kap. 18 § samt 19 kap. 25 § LOU. 
3 Med merparten avses samtliga ramavtal som är av mer omfattande karaktär och som inte faller 
inom gränsen för direktupphandling. 
4 De fall där upphandling av kommunal vuxenutbildning inte sker är i huvudsak när sker av den 
kommunala vuxenutbildningen utförs av egenregin. Utbildning vid folkhögskola som motsvarar 
kommunal vuxenutbildning i svenska för invandrare upphandlas inte heller. 
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I det fall som anskaffning inte kan ske inom den egna organisationen eller från egenregin 
i Göteborgs Stad kräver lagen att upphandling enligt LOU sker vid behov av utbildning. 
Att upphandla är inte valfritt, utan en förutsättning och ett lagkrav för den verkställighet 
som åvilar Förvaltningen när behovet av utbildning överstiger vad som kan anskaffas från 
egenregin. 

Resultatet av att upphandling tillämpas som anskaffningsmetod är dels att Förvaltningen 
får formulera de krav som Förvaltningen anser är nödvändiga och relevanta för den 
utbildning som ska anskaffas. Vidare leder det till att samma krav gäller för alla aktörer 
tillika leverantörer som vill delta i upphandlingen, oavsett vilken typ av aktör eller 
bolagsform som leverantörer har. Ingen typ av aktör utestängs under förutsättning att den 
uppfyller samtliga krav som ställs i upphandlingen. Det leder i sig till att det skapas 
förutsättningar för den mångsidighet som efterfrågas i motionen, eftersom upphandling 
inte utestänger någon specifik form av leverantör. Sammantaget är Förvaltningens 
bedömning av denna punkt att den leder till konkurrens på lika villkor samt 
kostnadseffektivitet. Förutsättningen är dock att upphandling tillämpas, vilket torde vara 
korrekt med hänvisning till gällande rätt. 

Bedömning av förslaget punkt 3 (antalet leverantörer inte får minska) 
Vid all anskaffning som sker genom upphandling vidtar Förvaltningen bedömning av hur 
stort behovet av den aktuella utbildningen är. Därefter delas ramavtalet upp på en eller 
flera ramavtal utifrån omfattningen av behovet. En avgörande faktor i denna bedömning 
är hur stor kapacitet som krävs för att samtliga medborgare ska få den utbildning som 
Förvaltningen enligt dess uppdrag förväntas ge samt den kompetensförsörjning som 
arbetsmarknaden efterfrågar. En annan faktor av relevans är hur många leverantörer som 
behövs för att säkerställa leverans. I bedömningen görs sedan en uppskattning av hur 
många leverantörer som är rimligt med hänvisning till leverantörens överlevnad. Antalet 
leverantörer ska motsvara behovet hos medborgarna och kompetensförsörjningen samt 
motsvara ett konkurrensmässigt ramavtal. 

Generellt gäller att en och samma leverantör inte får tilldelas ett ramavtal som är för stort 
i förhållande till hur behovet ser ut. Kan ett ramavtal delas upp i mindre delar, ska så ske. 
Undantag finns, men det kräver att den upphandlande myndigheten kan motivera det. Att 
inte dela upp ett ramavtal i mindre delar kan anses konkurrensbegränsande. Omvänt kan 
en uppdelning i för små ramavtal riskera att leda till att utbildningen och efterfrågad 
kvalitet blir lidande. I värsta fall kan leverans utebli helt efter en tid till följd av att 
leverantören inte längre kan bedriva verksamhet på grund av att tilldelad volym i längden 
är för liten. Ramavtal med ett för stort antal leverantörer samt för liten volym per 
ramavtal riskerar därmed att påverka medborgaren negativt. Samtidigt kan ramavtal med 
för få leverantörer utgöra begränsning av konkurrensen samt lagbrott.  

I motionen nämns begreppet valfrihet samt att den kan minska i det fall som egenregin 
ska tillämpas som leverantör i större utsträckning. Förvaltningen vill i detta sammanhang 
belysa att valfrihet inom den kommunala vuxenutbildningen inte finns idag. De sökande 
har visserligen möjlighet att önska leverantör i de fall där flera leverantörer finns på 
ramavtal, men det är inte en självklarhet inom all kommunal vuxenutbildning.   

Slutligen är det Förvaltningens mening att antalet leverantörer måste bestämmas utifrån 
aktuellt behov och de för anskaffningen kritiska faktorerna. Av den anledningen är det ur 
Förvaltningens perspektiv inte möjligt att säga att antalet leverantörer inte får minska. 
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Istället måste antalet anpassas utifrån göteborgarens och arbetsmarknadens behov samt 
konkurrensen på marknaden. 

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningens bedömning är att motionen till kommunfullmäktige till delar är av sådan 
karaktär att den kräver ett ställningstagande ur ett politiskt perspektiv. Av denna 
anledning har Förvaltningen i tjänsteutlåtandet endast redogjort för den aktuella 
styrmiljön vid anskaffning av vuxenutbildning ur ett juridiskt perspektiv.  

Förvaltningen överlåter därför åt Nämnden att ta ställning till om nämnden bedömer att 
motionen ska tillstyrkas, avstyrkas eller om nämnden önskar avstå från att ta ställning till 
förslagen i ärendet. Av Göteborgs Stads riktlinje för kommunstyrelsens remittering 
framgår att det även kan vara möjligt att använda svarsformen besvara, som i till exempel 
"anse motionen besvarad". 

 

 

Andreas Lökholm 
Förvaltningsdirektör 

 

 

Kathrin Ahlstedt 
Stabschef 
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UTDRAG UR SPENDANALYSVERKTYGET

Ekonomitimmar 

2022

Utfall 

kostnader 

2022

Folkhögskolor 618 654 31 774 749

Utbildningsförvaltningen 2 177 824 145 401 333

Upphandlad (extern) 5 733 849 223 575 089
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Motion av Anders Svensson (M), Mariah ben 
Salem Dynehäll (L) och Kalle Bäck (KD) om att 
bevara kvalitativ och mångsidig vuxen- och 
SFI-undervisning 
 
Göteborg bedriver idag en vuxenutbildning och SFI-undervisning som på många sätt är 
kvalitativ och mångsidig. Flera olika utbildningsleverantörer får vara med och bidra och 
det finns en mångsidighet i pedagogiskt upplägg. Utbildningen bedrivs på ett 
kostnadseffektivt sätt där skattebetalarnas, göteborgarnas, pengar används ändamålsenligt 
och ansvarsfullt. Detta vill nu de rödgröna ändra på genom en drastisk och omvälvande 
inskränkning till att ”i huvudsak” bedriva allt i egen regi. Lydelsen öppnar upp för vad 
som kan bli en slakt av utbildningsleverantörer från civilsamhället i Göteborg. Till vilken 
nytta, frågar man sig? 

Tillvaratagandet av goda krafter från den idéburna sektorn och civilsamhället, 
mångsidighet samt kostnadseffektivitet är tre centrala aspekter som nu riskerar att förloras 
i ett enda svep. Sammantaget ger dessa aspekter förutsättningar för den kvalité som måste 
få vara styrande. 

• Tillvaratagande av goda krafter från den idéburna sektorn och civilsamhället. 
Idéburna organisationer, entreprenörer och civilsamhällets fulla bredd behöver känna 
att de får vara med och bidra till göteborgarnas bästa, detta så länge uppsatta 
kvalitetskrav är uppfyllda och tillgodosedda. Alla goda krafter behövs för att bidra till 
ökad sysselsättning och minskad arbetslöshet i Göteborg. Skulle vuxenutbildningen 
och SFI-undervisningen flyttas över till ”i huvudsak” egenregi kommer detta förloras. 

• Mångsidighet. Idag finns ett flertal olika utbildningsleverantörer. Varje 
utbildningsleverantör, eller huvudman, har sin pedagogiska profil och utvecklar 
undervisningen på ett sätt som ger en mångfald. Leverantörerna är också spridda på 
olika geografiska platser i Göteborg. 
Skulle vuxenutbildningen och SFI-undervisningen flyttas över till ”i huvudsak” 
egenregi kommer detta förloras. 

• Kostnadseffektivitet. Idag bedrivs vuxenutbildningen och SFI-undervisningen på ett 
kostnadseffektivt sätt. Egenregin, som är drygt 20 procent dyrare än den dyraste 
upphandlade leverantören, har även den sin plats men som ett komplement 
tillsammans med andra leverantörer. 
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Utöver dessa centrala aspekter kommer den omvälvande förändring som de rödgröna vill 
införa leda till markant minskad valfrihet för göteborgarna. Det kommer bli avsevärt 
svårare att välja den pedagogiska inriktning och profil man önskar gällande såväl SFI-
undervisning och vuxenutbildning för den enskilda göteborgaren. 

Göteborg är en stad stadd i förändring och utveckling. För att attrahera och locka 
investeringar och satsningar till Göteborg behöver det finnas ett mått av flexibilitet i att 
starta riktade och skräddarsydda insatser. Ofta med kort tidshorisont. Så som det är idag 
där flera aktörer, såväl egenregi som upphandlade leverantörer, finns på plats går det att 
hitta lösningar som gör Göteborg attraktivt. Göteborgs stads förmåga att få till stånd 
lösningar i detta är starkt beroende av att det finns just en mångfald av 
utbildningsleverantörer. Det har också visat sig genom åren att utbildningsleverantörer 
från civilsamhället har en större förmåga än egenregin att hitta och leverera lösningar, 
ofta med kort varsel. När nu de rödgröna vill ta bort utbildningsleverantörer från 
civilsamhället kommer det inverka negativt på Göteborgs stads förmåga att kunna hitta 
och leverera utbildningslösningar som gör Göteborg attraktivt att investera i. Det är 
allvarligt och gör Göteborg mindre attraktiv som stad. Det kan också handla om särskilda 
insatser under extraordinära omständigheter såsom t.ex. under pandemin där det i 
Göteborgs genomfördes riktade utbildningsinsatser för att gynna omställning och minska 
arbetslösheten. Att beskära utbudet av utbildningsleverantörer riskerar således också att 
ge Göteborgs stad sämre möjligheter att genom riktade och skräddarsydda 
utbildningsinsatser minska arbetslösheten. 

Det är svårt att veta exakt vad de rödgröna menar med ”i huvudsak” egen regi, men om vi 
för enkelhet skull antar ett upplägg med enbart egenregi skulle kostnaden för SFI-
undervisningen öka med drygt 25 miljoner kronor per år och kostnaden för 
vuxenutbildningen öka med ca 20 miljoner kronor per år baserat på befintliga 
utbildningsvolymer och upplägg. Totalt blir det en fördyring på ca 45 miljoner kronor per 
år! Notera då att man för de pengarna inte får ut något mer än idag, utan det är samma 
leverans med den skillnaden att det bara finns en enda huvudman i form av egenregin. 
Inga förbättringar alltså, men väl en rad försämringar i form av minskad mångfald, ett 
allmänt ogiltigförklarande av den idéburna sektorn, civilsamhället och näringslivet, 
minskad valfrihet för göteborgarna och minskade handlingsmöjligheter för 
arbetsmarknads och vuxenutbildningsförvaltningen. Den sammantagna kvalitén minskar 
till ett avsevärt högre pris. 

Vuxenutbildningen och SFI-undervisningen måste få genomsyras av kvalité. En vanlig 
uppfattning inom skolans värld är att betygen på avklarad utbildning är ett kvalitetsmått. 
Men kvalité är bredare än så. Enligt Skolverket är kvalité en samlingsbeteckning för hur 
väl verksamheten 

- uppfyller nationella mål 
- svarar mot nationella krav och riktlinjer 
- uppfyller andra mål, krav och riktlinjer som är förenliga med de nationella (t.ex. 

skolplan, lokal arbetsplan, arbetslagens prioriterade mål) 
- kännetecknas av en strävan till förnyelse och ständiga förbättringar utifrån de 

förutsättningar man har 
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Dessa kvalitetsaspekter måste få råda även inom vuxenutbildningen och SFI-
undervisningen i Göteborg. Det kan noteras att det enligt vuxenutbildningsförvaltningen 
inte kan noteras någon kvalitetsskillnad mellan egenregi och upphandlade leverantörer. 

Idag har staden upphandlad extern verksamhet inom vuxenutbildningen och SFI-
undervisningen motsvarande lite drygt 75 procent av kommunbidraget. Den upphandling 
som ligger bakom dagens leverantörer initierades under det rödgröna styret 
mandatperioden 2014-2018. Under kommande mandatperiod 2022-2026 kommer ny 
upphandling behöva göras. Då det, så som det verkar, kommer vara ett rödgrönt styre 
under mandatperioden ger det anledning till stor oro över att antalet leverantörer kommer 
minska i kommande upphandling. De är redan idag på gränsen till få, i flera 
avtalsområden bara 2-3 leverantörer. I den upphandling som står för dörren vore det högst 
olyckligt om antalet leverantörer tillåts bli färre då det minskar mångfalden men också 
möjligheten till riktade insatser. 

Förslag till beslut i kommunfullmäktige: 
1. Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning får i uppdrag att tillse att den 

idéburna sektorn, näringslivet och civilsamhället även fortsättningsvis får en självklar 
plats inom SFI:n och vuxenutbildningen där kvalité står i fokus och är styrande inom 
såväl SFI:n som vuxenutbildningen.  

2. Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning får i uppdrag att säkerställa att den 
idéburna sektorn, näringslivet och egenregin konkurrerar på lika villkor där kvalité i 
första hand och kostnadseffektivitet i andra hand skall vara avgörande vad gäller  
SFI-undervisning och andra utbildningar i svenska språket. 

3. Nämnden för arbetsmarknad och vuxenutbildning får i uppdrag att säkerställa att 
antalet leverantörer inom de olika avtalsområdena inte blir färre. 
 

 
 
Anders Svensson (M)          Mariah ben Salem Dynehäll (L)          Kalle Bäck (KD)  
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